
Komisia územného plánu a miestneho rozvoja Mestského zastupiteľstva Michalovce 

Z á p i s n i c a  č. 03/2019 

zo zasadnutia Komisie územného plánu a miestneho rozvoja Mestského zastupiteľstva v 
Michalovciach, zo dňa 26.03.2019  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 
 
Program:  
1.  Informácia o stave spracovania a implementácie projektov zo štrukturálnych fondov 

Predkladá: RNDr. Jana Machová, vedúca odboru IaG 
2.  Vyhodnotenie investičnej činnosti pri modernizácii tepelného hospodárstva v meste 

Michalovce    v roku 2018 a informatívna správa o pláne jeho modernizácie v roku 2019 
Predkladá:  Ing. Anna Mrázová, vedúca odboru výstavby, ŽP a MR 

3. Aktuálne záležitosti v oblasti investičnej výstavby mesta Michalovce a ním zriadených 
organizácií 
Predkladá:  Ing. Anna Mrázová, vedúca odboru výstavby, ŽP a MR 

4. Diskusia k prerokovanej problematike  
5. Rôzne 
 
1:  
Otvorenie: 
Predseda PhDr., Ing. Mirko Gejguš, PhD., privítal prítomných členov  a otvoril zasadnutie komisie. 
 
2:  
Informácia o stave spracovania a implementácie projektov zo štrukturálnych fondov  
RNDr. Jana Machová, vedúca odboru IaG podrobne prezentovala stav spracovania a implementácie 
projektov zo štrukturálnych fondov. 
 
K prednesenej  správe bola otvorená  rozprava. 
Do diskusie sa zapojili:  
•Mgr. Marián Sabovčík, • Ing. arch. Peter Janov, • Ing. Ján Ďurovčík, CSc., • PhDr. Marta Horňáková, 
• Ing. Martin Čornej, • PhDr. Ing. Mirko Gejguš, PhD. 
 
RNDr. Jana Machová, vedúca odboru IaG, zodpovedala na všetky dotazy. 
 
 
3:  
Vyhodnotenie investičnej činnosti pri modernizácii tepelného hospodárstva v meste Michalovce    v 
roku 2018 a informatívna správa o pláne jeho modernizácie v roku 2019. 
Ing. Anna Mrázová, vedúca odboru výstavby, ŽP a MR,  informovala komisiu o stave investičnej 
činnosti pri modernizácii tepelného hospodárstva v meste Michalovce v roku 2018 a informovala o 
pláne modernizácie teplovodov v roku 2019.  
 
K prednesenej  správe bola otvorená  rozprava. 
Do diskusie sa zapojili:  
• Ing. Ján Ďurovčík, CSc., • Slávko Jakubčo. 
 
Ing. Anna Mrázová, vedúca odboru výstavby, ŽP a MR, zodpovedala na všetky dotazy. 
 
4: 
Aktuálne záležitosti v oblasti investičnej výstavby mesta Michalovce a ním zriadených organizácií. 
Ing. Anna Mrázová informovala komisiu o projektoch, ktoré sa aktuálne realizujú. 
Podrobne popísala každý projekt a práce ktoré sú už vykonané. Informovala o pripravovaných 
investičných zámeroch mesta v roku 2019.  
 
K prednesenej  správe bola otvorená  rozprava. 
Do diskusie sa zapojili:  



• PhDr. Ing. Mirko Gejguš, PhD, • Mgr. Marián Sabovčík,• Ing. arch. Peter Janov, • Ing. Martin Čornej. 
 
Ing. Anna Mrázová, vedúca odboru výstavby, ŽP a MR, odpovedala na všetky otázky. 
 
5: 
Záver  
Predseda PhDr., Ing. Mirko Gejguš, PhD., sa  poďakoval za účasť. 
 
 
 
 
 
 
 
 Ing. Peter Kolbenhayer  PhDr., Ing. Mirko Gejguš, PhD. 
 zapisovateľ komisie              predseda komisie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápisnica sa doručí:    
1. členom komisie 
2. Viliam Zahorčák – primátor mesta 
3. Ing. Zdenko Vasiľ – prednosta MsÚ 
4.  zapisovateľke orgánov – MsR, MsZ 
5.  RNDr. Jana Machová, Ing. Mrázová 


